

Dear respectable Disclosures and Compliance Section,

Abu Dhabi Securities Exchange, Abu Dhabi, UAE,

Date: 24/07/2025

Ref: RPM/MN/BOD/29 /2025

Announcement of a Board of Directors Meeting of Response Plus Holding PrJSC:

Greetings,

Kindly and cordially, Response Plus Holding PJSC, (the "Company"), wishes to inform the Market that its Board of Directors is set to meet on Wednesday July 30th, 2025 at 3:00 PM to consider, discuss, and approve (as applicable) the following agenda:

- 1- Approval of the Interim Condensed Consolidated Financial Statements for the period ended 30 June 2025, and its disclosure.
- 2- Approval of the Management Report ended 30 June 2025, and its disclosure.
- 3- Aproval of the Summary of the Financial Statements for the period ended 30 June 2025, and its disclosure.
- 4- Consideration and aproval of the distribution of cash interim dividends for the Financial period ended 30 June 2025 to Shareholdrs as per the Company's Dividend Distribution Policy.
- 5- Approval of regular business matters of the Company.

With utmost regards and the highest respect,

Board Secretary, Marwa Nasser



السادة قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،

سوق أبو ظبى للأوراق المالية، أبو ظبي، الأمار ات العربية المتحدة،

التاريخ: 2025/07/24

المرجع: RPM/MN/BOD/29/2025

إعلان عن اجتماع لمجلس إدارة ريسبونس بلس القابضة

تحية طبية و بعد،

إن شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ. ("الشركة")، تود إعلام السوق بأن مجلس إدارة الشركة سينعقد يوم الأربعاء بتاريخ 30 يوليو 2025 الساعة 3:00 عصراً، وذلك للنظر في جدول الأعمال الآتي ومناقشته والموافقة عليه (حسبما يقتضي الأمر):

- 1- الموافقة على البيانات المالية المرحلية المختصرة الموحدة للشركة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2025 ونشر ها.
- 2- الموافقة على تقرير الإدارة للفترة المنتهية في 30 بونيو 2025 ونشر ها.
- 3- الموافقة على ملخص البيانات المالية للفترة المنتهية فى 30 يونيو 2025 ونشرها.
- 4- النظر في والموافقة على توزيع أرباح مرحلية نقدية على المساهمين عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2025 وفقاً لسياسة توزيع الأرباح الخاصة
- 5- الموافقة على أمور اعتيادية وما استجد من أعمال

وتفضلوا بقبول الاحترام مع فائق التقدير،

مقرر مجلس الإدارة، مروة ناصر النوقيع:

